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Aanwezig: 
 
VACHA 2de: afdeling VV:    Steven Van Geeteruyen (teams) 

VACHA 3de afdeling VV:    Stefan Leunen 

Antwerpen:      Chris Zoldermans, Herman Geerts 

Oost-Vlaanderen:     Paul De Clippeleir 

West-Vlaanderen:     Walter Lava, Peter Binquet 

Limburg:      Sigrid Bonneux 

Brabant Voetbal Vlaanderen:    Jan Van Hout, Jeroen Truyens 

Futsal:       Etienne D’Eer, Francois Hoogers 

Vrouwenvoetbal:     Patrick Cool, Ann Van Leuvenhage (teams) 

Vertegenwoordiging van de Refs:   Marc Van Craen (teams) 

Vertegenwoordiger Hoge Raad KBVB:   Wim Fonteyn 

Vertegenwoordiger Bestuur VV:   Jan Brouwers 

Leden van het Bestuur VV:  Bart Timmermans, Peter Bosmans, Jorg 

Keldermans, Luc Verdood (teams) 

Sporttechnisch Departement:    Bob Browaeys 

Algemeen Directeur:     Philippe Rosier (teams) 

Voorzitter VSC:      Bart Neven 

Secretaris VSC:      Nand De Klerck 

 

 

   

 

Verontschuldigd: 
  

VACHA 1e afdeling VV:     Erik De Bie 

Oost-Vlaanderen:     Marnix Roelands 

Minivoetbal:      Christophe Frederick 

Recreatief voetbal:     Giel Verhelst 
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1. Goedkeuring verslag VSC 09-09-2023 

 

Het verslag wordt goedgekeurd, de actuele samenstelling van de werkgroep competitiestructuur en 

licenties 1e afdeling wordt hier nogmaals weergeven: Steven Van Geeteruyen, Bart Neven, Marnix 

Roelands, Chris Zoldermans, Erik De Bie, Stefan Leunen, Luc Verdood en Wim Fonteyn.  

 

2. Briefwisseling 

 

De heer Eric Hoogewys stopt als lid van de Vlaamse Studiecommissie. Daarnaast is de heer Bart Neven, 

eveneens vertegenwoordiger van Limburg, voorzitter geworden. Omwille van deze redenen dient de 

provincie Limburg 2 nieuwe personen af te vaardigen.  

 

Verwelkoming Sigrid Bonneux, verantwoordelijke voor jeugd binnen STVV en bestuurslid binnen de 

Regio Zuid-West-Limburg. Limburg is nog op zoek naar een 2e afgevaardigde. 

 

3. Agenda HORA 13-11-2023 

 

Verslag d.d. 11.09.2023, 27.09.2023, 29.09.2023 en 16.10.2023 
 
Geen opmerkingen 

 
Teksten gestemd op 11.09.2023 en 29.09.2023 
 
Geen opmerkingen 

 
(23-08) Bevoegdheden Sportcomité KBVB 
 
De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 

 
(23-09) Bevoegdheden Disciplinaire Raad voor het Profvoetbal 
 
De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 

 
(23-10) Timing licentieaanvraag 1ste afdeling VV 
 
Steven Van Geeteruyen: de termijn van 15 januari tot 1 februari zal moeilijk zijn voor de clubs. Zeker 

gezien de verplichting van de bedrijfsrevisor is dit niet eenvoudig. We weten dat we nadien nog 

stukken kunnen toevoegen, maar het geeft geen goed gevoel een onvolledig dossier in te dienen. We 

vrezen voor veel (onvolledige) dossiers waardoor het doel wordt voorbijgestreefd. Vanuit VACHA 

zouden we eerder naar dit op 1 maart willen behouden.  

 

Jeroen Truyens: was dit voor 1 seizoen of voor altijd vanaf nu? Nand De Klerck: Het is de bedoeling om 

dit permanent te houden.  

 

De Vlaamse Studiecommissie kan niet akkoord gaan met het huidig voorstel en vraagt om de data van 

15 januari tot 1 maart te hanteren. 
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(23-11) Elite jeugdkampioenschappen: uitstel wedstrijd wegens oproeping nationale 
 jeugdselecties 
 
De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. 

 

(23-12) Uitzondering in geval van verbouwingswerken aan het stadion 
 

Wim Fonteyn geeft duiding bij dit voorstel gezien hij en Luc Verdood betrokken waren bij enkele 

vergaderingen met de Pro League omtrent dit thema. De voorwaarden zijn vrij algemeen maar wel 

richtinggevend. Het zou goed zijn om dit ook voor alle clubs te laten ingaan, en niet enkel voor de 

profclubs en clubs uit 1e afdeling Voetbal Vlaanderen / ACFF.  

 

Paul De Clippeleir: Oost-Vlaanderen wenst de uitbreiding naar alle clubs  

 

Daarnaast is de 30km regel. Sommige clubs spelen momenteel met jeugd of B-ploegen in 

accommodaties die verder dan 30km van hun exploitatiezetel liggen. Dit zouden we verder willen 

bekijken met enkele vertegenwoordigers van de Pro League en ACFF. 

 

Jeroen Truyens: vanuit Vlaams-Brabant willen we graag de 30km behouden, eveneens een beperking 

in de tijd. Stel dat je verbouwingen niet afraken, dan kan je blijven in nieuw stadion spelen? Wim 

Fonteyn verduidelijkt dat dit een onderdeel is van de voorwaarden. 

 

Er wordt gevraagd of er vanuit Voetbal Vlaanderen een vertegenwoordiger kan aansluiten bij de 

licentiecommissie wanneer ze dossiers zouden behandelen over Vlaamse amateurclubs. 

 

Steven Van Geeteruyen: kan er over provinciegrenzen heen gespeeld worden? Kan er over de 

taalgrens gespeeld worden? 

 

Het is momenteel te vroeg om deze teksten goed te keuren. We gaan dit verder bestuderen en 

voorstellen uitwerken: Stefan Leunen, Bart Neven, Luc Verdood, Marnix Roelands, Wim Fonteyn en Jan 

Brouwers zullen dit verder bekijken richting de HORA van december. Nand De Klerck zal initiatief 

nemen om een datum te zoeken. 

 

4. VV-23-05 – Samenstelling AV KBVB – vertegenwoordiging VV 

 

Jeroen Truyens: we betreuren de vermindering voor de provincies, maar begrijpen het wel. 

Paul De Clippeleir: ik was lid van de Algemene Vergadering van de KBVB en stel mijn mandaat ter 

beschikking. 

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord. Mits enkele tekstuele aanpassingen kan dit voorstel worden 

overgemaakt aan de HORA.  

 

5. VV-23-06 – gewone en tijdelijke transfer 

 

Mevrouw Sigrid Bonneux geeft duiding bij het voorstel vanuit de provincie Limburg.  

Dit heeft voor alle duidelijkheid geen impact op speelgerechtigheid.  
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De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord, dit agendapunt kan overgemaakt worden aan de HORA. 

 

 

 

6. VV-23-07 – wedstrijdkledij 

 

Nand De Klerck geeft duiding bij het voorstel, het is vooral omwille van praktische omstandigheden dat 

dit voorstel er gekomen is. 

 

Steven Van Geeteruyen: belangrijk voor sponsors om in thuiskleuren te spelen. 

Jeroen Truyens: dit is ook het geval voor clubs van provinciale afdelingen. 

Chris Zoldermans: wat heeft sponsoring te maken met clubkleuren?  

 

Conclusie: we houden het zoals het is, en we voegen interprovinciale vrouwenvoetbalreeksen toe aan 

de huidige tekst voor de duidelijkheid. Wanneer dat in orde is zal het overgemaakt worden aan de 

HORA. 

 

7. VV-23-08 – Voorstel wijziging financieel plan amateurvoetbal 

 

Steven Van Geeteruyen: op de Algemene Vergadering van VACHA werd splitsing 1e nationale 

goedgekeurd. Daarnaast moest VACHA voorstellen, binnen de Vlaamse Studiecommissie, om reglement 

financieel kader amateurvoetbal te wijzigen. Wij hebben hier gevolg aan gegeven en het voorstel 

ingediend. Kunnen we dit bespreken in de werkgroep financiële toekomst amateurvoetbal? We kunnen 

vervolgens ook meenemen op welke wijze er bepaalde sancties kunnen ingevoerd worden t.a.v. het 

niet digitaal betalen. Efficiënt sanctioneren is heel belangrijk zodat het geen dode letter blijft.  

 

We zullen de werkgroep samenroepen. Dit punt wordt voorlopig uitgesteld.  

 

8. VV-23-09 – voorstellen departement minivoetbal 

 

Kevin Van de Wiele, coördinator minivoetbal, geeft duiding bij enkele reglementswijzigingen. 

M6.32: een vertaling van hoe het huidig wordt toegepast. 

M6.110: bij U11 en U113 geen bewijs voorleggen. 

M4.32: probleem dat alle minivoetbalploegen worden aanschouwd als ‘eerste elftal’, hierdoor is een 

transferprobleem. Uniformiteit creëren met het futsal. Speler kan maar wijzigen t.e.m. 31-12 en niet kan 

deelnemen aan wedstrijden in competitie waar hij al met andere club in heeft gespeeld. 

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord en deze punten worden overgemaakt aan de HORA. 

 

9. VV-23-10 – wisselspelers 

 

Bart Timmermans geeft duiding bij dit voorstel vanuit de werkgroep omtrent wisselspelers. Belangrijk om 

dit tijdig te agenderen zodat de clubbesturen zich hier op kunnen voorbereiden.  

 

Wim Fonteyn: kunnen we dan ook niet meenemen dat er een extra speler U21 op de bank moet zitten? 

Minstens 1/3 van de clubs zet 4 wisselspelers op de club, en geen extra keeper. Die 2e keepers gaan 

nog steeds benadeeld blijven.  
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Steven Van Geeteruyen: geen vragende partij om van 4 naar 5 wissels te gaan omwille van budgettaire 

redenen. Daarnaast, als we de U21 spelers op 2 houden, zullen zij vaak het slachtoffer zijn. Mogelijk 

kunnen we van 2 naar 3 U21 spelers gaan.  

 

Jeroen Truyens: laagste provinciale afdelingen ook naar een verplichting van minstens 1 U21 speler op 

de bank zetten? Waarom zijn de wisselmomenten ook nodig? Dat zou het ook eenvoudiger maken. 

Bob Browaeys geeft aan dat dit niet ideaal is gezien dan op het einde alle (jonge) wisselspelers pas 

gebracht worden. 

 

Philippe Rosier: gelieve alles heel eenvoudig en simpel te houden.  

 

Paul De Clippeleir: wisselmomenten inbrengen gaat zorgen voor onduidelijkheid bij clubs en refs. Peter 

Bosmans geeft aan dat ze in het recreatief voetbal al enkele jaren zo spelen, en dat daar geen 

problemen mee zijn.  

 

Conclusie: uitstellen en analyse maken van aantal U21 spelers in lagere afdelingen. Daarna terug 

bekijken richting de werkgroep wisselspelers. Nadien wordt oversteek gemaakt naar de Vlaamse 

Studiecommissie.  

  

10. VV-23-11 – uitrusting futsal 

 

Etienne D’Eer: gelijktrekking van regels veldvoetbal naar futsal. Dat zou handiger zijn voor de 

scheidsrechters. 

 

Peter Bosmans: er wordt niet gesproken over hesjes? Dit terwijl er gecommuniceerd is vanuit arbitrage. 

Marc Van Craen is niet op de hoogte van de communicatie en zal dat bekijken.  

 

Etienne D’Eer zal de opmerking van de hesjes bekijken en het voorstel aanpassen indien nodig. 

 

11. VV-23-12 – derde scheidsrechter futsal 

 

Etienne D’Eer: dit heeft in mei 2023 al op de agenda gestaan.  

Peter Bosmans: is dit van toepassing voor jeugd? Is dit van toepassing voor recreatief? Als we een tafel 

moeten zetten in sommige sporthallen, dan is daar helemaal geen plaats voor. 

Marc Van Craen: dit is een zeer laagdrempelig voorstel, er wordt niet over een ‘tafel’ gesproken. Het 

gaat vooral over hulpmiddelen voor de scheidsrechter. Ik dacht dat het recreatief hiermee akkoord was. 

Peter Bosmans: er zijn zaken tegenstrijdig in het reglement. 

Marc Van Craen: het gaat om een simpel bordje van 1-2-3-4-5, over niets meer.  

Philippe Rosier: we zullen dit kort bespreken na het Bestuur van 22-11-2023. 

 

Dit punt wordt even uitgesteld. 

 

12. VV-23-13 – vergoeding scheidsrechter futsal 

 

De Vlaamse Studiecommissie gaat akkoord, er wordt nog 1 zin aangepast vooraleer het wordt 

overgemaakt aan de HORA. 
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13. Mededelingen KBVB en Bestuur Voetbal Vlaanderen 

 

De algemeen directeur en voorzitter geven een overzicht van enkele actuele dossiers: 

- Hervorming ACFF 

- Kennisdatabank 

- Werkgroep liga’s en verstandhoudingen 

- Weekendpermanentie  

- Nieuwe AED-partner: Medisol 

- Enquête naar tevredenheid bij medewerkers werd voorgesteld: goede resultaten 

 

Jorg Keldermans geeft toelichting bij enkel KBVB-gerelateerde zaken 

- Er is strategische dag gehouden 

- Aanwerving nieuwe CEO 

- Audit 

- Fenix-project  

- Plan arbitrage  

 

14. Inbreng vanwege de entiteiten/varia 

 

Philippe Rosier: wij hebben een dag van de GC gehouden in Tubeke vorig seizoen. Dit seizoen 

hebben we ervoor gekozen om naar de provincies te trekken. We hebben dit gedaan bij de start 

van het seizoen, maar dit zal opnieuw gebeuren in het voorjaar.  

 

De volgende Vlaamse Studiecommissie gaat door op zaterdag 09-12-2023. Nand De Klerck zal met 

Bart Huylebroeck bekijken of we filmpje over stijgers en dalers vanuit 1B kunnen duiden.  

 

 

Bart Neven    Nand De Klerck 

Voorzitter    Secretaris VSC 

 

 


